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Zápis z jednání 
+ 
 
 
 

Jednání komise MK Jarošov 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 22. 4. 2021 
Jan Zapletal - předseda A 
Jan Kedroň - místopředseda A 
Dagmar Vlčková  A 
Marta Vaňková A 
Milada Havlů A 
Alena Skrášková              A 
Jiří Kolaja A 
Dušan Jakšík A 
Jan Vydlák A 
Mgr. Bronislav Vajdík N 
David Horák A 
Jakub Doskočil A 

 Patrik Kaňovský O 
 Věra Mikulková - tajemník/tajemnice A 

Dnešní jednání probíhalo za epidemiologických  opatření, s rouškami a s dostatečnými odstupy. 

Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Projednání úkolů 
3. Různé  
4. Závěr 

 
Ad 1) Zahájení 
Předseda MK Jan Zapletal přivítal členy komise po dlouhé odmlce. Na úvod seznámil členy s programem a 
nechal o něm hlasovat. 
Program jednání byl odsouhlasen 
(Výsledek hlasování: Pro:11, Proti 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0) 
 
Ad 2) Projednání úkolů 
 
Odbor investic 
01/04/2021/MK JA 
Komise na dnešním jednání otevřela posunutí křížku „Před Branou“ v rámci zpracovaného projektu na 
rekonstrukci komunikace „Za Humny“. Rovněž byli členové pí. Vaňkovou seznámeni s peticí, která byla 
v souvislosti s přesunutím křížku odeslána na pana starostu. Křížek se musí posunout o cca 2 metry kvůli 
stavbě křižovatky ulic Za Humny/Před Branou. Součástí plánované stavby je vybudování chodníku. Jelikož 
projednávaný bod nebyl podložen návrhem nového umístění křížku, nebylo ve věci vydáno stanovisko. 
Závěr: Tajemníkem komise bude tento návrh přiložen k zápisu z dnešního jednání a bod bude znovu 
projednán na příštím zasedání komise. 
 
SMM 
02/04/2021/MK JA 
Návrh vybudování oboustranného chodníku „ul. Nová cesta“  
V průběhu covidového období byli členové komise informováni panem Bc. Pavlíčkem o průběhu „návrhu 
realizace chodníku“ 
Dobrý den, velice si vážím aktivity a podpory ze strany místní komise zejména, když je snaha směřovat 
finanční prostředky do chodníků a dětských hřišť. Je ale také nutné, aby tato snaha byla smysluplná a přinesla 
opravdu užitek. Co se týká chodníků v ul. Na Svárově, tak od počátku upozorňuji na nevhodnost této investice 
s ohledem na celkový stavební stav dlážděné vozovky. Přesto byl na podnět místní komise zpracován projekt 
a bylo řešeno stavební povolení. Opravdu ale musím zdůraznit skutečnost, že „přilepení“ nových chodníků 
k původní nerovné dlážděné komunikaci není šťastné řešení. Pominu-li estetickou stránku, kdy se nerovnost 
vozovky díky novým rovným obrubám chodníku ještě zvýrazní, tak samozřejmě nelze vyloučit problémy 
s dešťovou vodou, kdy díky nerovné vozovce nebude možné zajistit řádné odvodnění a při dešti bude voda 
ostřikovat chodce na chodníku. Dále musím upozornit i na negativní ohlasy místních obyvatel na plánovaný 
chodník, který znemožní zaužívané parkování u rodinných domů. Nové chodníky u původní vozovky pak 
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budou komplikací pro případnou rekonstrukci vozovky a znemožní celkovou úpravu uličního prostoru. Opět 
tedy apeluji na místní komisi, aby spíše než realizaci samotných chodníků prosazovala rekonstrukci celé 
komunikace.  
Závěr: MK trvá na vybudování chodníku, který už 3 roky řeší s odborem SMM. Na příští jednání 
požaduje přizvat místostarostu Ing. Jaroslava Zatloukala, případně zástupce odboru SMM 
 
03/04/2021/MK JA 
Lokalita „U Bagru“ – v souvislosti s návrhem zástupce odboru SMM o vybudování dětského hřiště bylo 
odsouhlaseno a převedeno na odbor SMM 1 mil. korun na vybudování dětského hřiště. V průběhu 
covidového období byli členové komise informováni panem Bc. Pavlíčkem o průběhu „návrhu realizace 
chodníku“ 
Co se týká dětských hřišť, tak jistě víte, že i zájmem odboru SMM je realizovat nové hřiště v lokalitě U Řeky. 
Jak jsem již psal, byl k tomu vybrán a upraven pozemek a aktuálně je zpracováván návrh osazení herních 
prvků. Nově však město jedná s investorem, který plánuje novou výstavbu v této lokalitě a jednou z 
vyvolaných investic, která je v řešení je také nové hřiště. Investor by měl hřiště vybudovat, nebo finančně 
podpořit do dvou let, což je aktuálně předmětem vyjednávání smluvních podmínek. Není tedy vhodné 
blokovat finanční prostředky města, se kterými disponuje místní komise, na hřiště, které bude financovat 
soukromý investor. Naopak by bylo vhodné reagovat na dožívající dřevěné prvky na stávajících hřištích a 
podpořit obnovu současných hřišť (herních prvků), které díky výsledkům revize bude nutné z důvodu 
bezpečnosti odstranit. Proto bylo doporučeno, aby prostředky určené místní komisí na dětské hřiště zůstaly 
nadále pro tento účel, pouze by nebyly specifikovány na konkrétní dětské hřiště v lokalitě U Řeky, které bude 
v ideálním případě vybudováno kompletně z privátních prostředků, ale posloužili by k obnově stávajících 
hřišť. Pokud by tato podpora ze strany místní komise nebyla, je nutné objektivně přiznat, že bychom byli 
nuceni stávající nevyhovující prvky demontovat a jejich náhrada by byla s ohledem na celkový stav dřevěných 
herních prvků ve městě možná až v dalších letech. Například lokalita Na Návsi by tak nějaký čas zůstala bez 
dětského hřiště. 
Závěr: MK trvá na vybudování dětského hřiště „U Bagru“ – (návrh lokality v příloze) – pro bližší 
umístění žádáme konzultaci. 
 
Ad 4) Různé 
 
Nové úkoly 
 
SMM 
04/04/2021/MK JA 
Odborem SMM byl doručen návrh „revitalizace dětského hřiště Na Návsi“ 
Závěr: MK doporučuje tento návrh realizovat v lokalitě „U Bagru“. Je ochotna uvolnit 500 tis. Kč na 
opravu dětského hřiště „Na Návsi“ 
 
05/04/2021/MK JA 
Žádáme o přidání popelnice na plechovky do kontejnerových stání „Na Loukách“ a „U Bagru“ 
 
SMM, ÚMA, OIN 
06/04/2021/MK JA 
Občané Jarošova žádají o zajištění údržby hráze Moravy (od Mesitu po Pivovar v k. ú. Jarošov) – údržba 
pochůzného terénu, využití pro odpočinek + umístění odpočinkových stání (laviček).  
Tento podnět byl již v minulosti na úrovni MK řešen. Majitel hráze, Povodí Moravy, si klade pro případnou 
úpravu hráze neúměrné podmínky. Je zřejmé, že žádná stavební úprava nepřipadá v úvahu. Na místě je 
však prostá údržba dosypáním materiálu a umístění drobných odpočinkových prvků (laviček) na přilehlé 
pozemky v majetku města (konkrétně např. 2363/2, 2363/3, nebo 536/11), pokud je to technicky možné.  
 
07/04/2021/MK JA 
Žádáme o podání informace o plánované výstavbě (r. 2020) zastávky v lokalitě „U Kauflandu“ a s tím spojené 
revitalizace dopravy. 
 
08/04/2021/MK JA 
Žádáme o podání informace o Koncepci revitalizace sídliště „Na Loukách“ a s tím spojené výstavby nového 
parkovacího stání a oprav kontejnerových stání. 
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SMM 
09/04/2021/MK JA 
Žádáme o přidání popelnic na sklo a olej do kontejnerových stání „Na Loukách“, anebo zajištění četnějšího 
vývozu.  
 
10/04/2021/MK JA 
Na Návsi při ořezu stromu došlo k poškození zábradlí – žádáme o opravu. 
 
11/04/2021/MK JA 
V průběhu budování inženýrských sítí v ulici „Za Humny“ jsou ponechávány pouze nebezpečné průjezdy. 
 
UMA 
12/04/2021/MK JA 
Projednání nabídky možnosti umístění informačních kulatých stojanů. 
Závěr: Komise nepovažuje za rozumné umístění těchto informačních stojanů 
 
KST 
13/04/2021/MK JA 
Komerční hlášení – nepovažujeme za nutné – žádáme o omezení komerčních sdělení 
 
 
Ad 5) Závěr 
Předseda poděkoval za účast.  
Příští jednání komise 20. 5. 2021 (případně měsíc červen) - s žádostí o přizvání zástupce města 
 
 
 
http://www.mesto-uh.cz/mistni-komise-jarosov-zapisy 
 
Zapsal: Věra Mikulková – tajemník komise           
 
Ověřil: Jan Zapletal – předseda komise  
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